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REFERAT - Programutvalg for master i helsefag 

Tid: 28.9.22 kl. 14:00-16:00 

Sted: Alrek Helseklynge, Hugin 

SAKSLISTE 

 

9/22 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige PU-møte (vedlegg 1) 

Innkalling og referat godkjent.  

Tre saker til eventuelt.  

Det ble poengtert at innkalling og saksliste også skal sendes til programsensor.  

 

 

 

10/22 Orienteringssaker 

• Faglig vurdering av nye søkere ble gjennomført i uke 26 

• Bachelorgrad i barnevern er godkjent som utdanningsbakgrunn på UPSH 

• Genetisk veiledning har fått engelsk tittel på sine emner 

• Bruk av UiB sin DIGI-emnepakke ved MED: 
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Åshild informerer. Vi bør se på om våre studenter kan ha disse som frie studiepoeng. Er det også 
noe vi på instituttet kan bidra med i denne pakken?  

• Gjennomgang av Mitt UiB:  
Åshild informerer om ønske om strømlinjeformede emnesider på Mitt UiB. Det blir påpekt at på 
helse og samfunn så arbeides det ut ifra en felles mal som det strebes etter å følge.  

• Utlysning av meritteringsordningen og mandat for det pedagogiske akademiet (Søknadsfrist 
15.11) 

• NOKUT-tilsynet: Status: 
Master i global helse ble valgt ut for tilsyn i år.  

• Emneevaluering – Hva er fullført, og hva gjenstår i 2022?  
Årlig emneevaluering fra HELSAM304 mangler. Natalie purrer emneansvarlig. Ellers er vi i rute 
på de resterende emnene på HELSAM og MT.  
 

 

11/22 Vedtakssak: Forsinket sensur ved utsettelse av masteroppgaveinnlevering 

PU erkjenner at ordningen med én måneds utsettelse ikke fungerer godt nok i praksis, og er enige om at 

dette må endres. For å fremdeles gi studentene mulighet til kortere utsettelse enn kun et helt semester, 

valgte PU å gå for alternativet hvor studentene kan søke om utsettelse til en tidlig innleveringsfrist det 

påfølgende semesteret (1.sept/1.feb), i tillegg til muligheten om å søke om utsettelse et helt semester.  

Vedtak 

Muligheten for å få innvilget utsettelse med én måned fjernes. Denne erstattes med mulighet for å søke 

om utsettelse til en tidlig dato det påfølgende semesteret (1.sept/1.feb). Muligheten for å søke om 

utsettelse med et helt semester, består.  

Dette vil si: 

• Ved søknad om utsettelse av innlevering på vårsemesteret (15.mai), kan studentene velge å 

søke om utsatt frist til 1. september eller 15.november.  

• Ved søknad om utsettelse av innlevering på høstsemesteret (15.nov), kan studentene velge å 

søke om utsatt frist til 1. februar eller 15. Mai.  

• Sensurfrist faller to måneder etter innleveringsdato.  

• Ved utsettelse må studenten betale semesteravgift og semesterregistrere seg for det 

påfølgende semesteret, uavhengig av tidlig eller sen innleveringsdato.  

Studiekonsulent Natalie oppdaterer dette på programsiden i Mitt UiB.  

 

12/22 Programevaluering: Helse og samfunn (Vedlegg 2) 

I arbeidsgruppen for programevalueringen er foreløpig Una, Natalie og programsensor. 

Studentrepresentant Mari involveres der det er naturlig. Forslag til representanter fra arbeidslivet er 

noen fra Bergen kommune, som vi allerede samarbeider med på programmet.  

Programevalueringen trenger ikke tas formelt opp i PU før innsending, men bør sendes på sirkulasjon i 

forkant av fristen 1. april.  



 

13/22  Opptak masterprogram i helse og samfunn høst 2022 - Spørreundersøkelse (vedlegg 3) 

PU gikk igjennom spørreundersøkelsen og diskuterte potensielle tiltak. 

• Revurdere mulighet for å ta kursdelen på masterprogrammet på deltid (for studieretning UPSH) 

• Vurdere et treårig studieløp på GENV. 

• Kan HELSAM302 gjøres heldigital? 

Una opplyser om at problemstillingen skal tas opp på undevisningsgruppemøtet 19. Oktober.  

 

14/22 Eventuelt 

• Opptak på genetisk veiledning:  

Åshild informerer om utfordrende opptak på GENV i år, og at vi nå sitter igjen med én student på 

studieretningen. Her forsøkes det å få til et studieløp for studenten slik at hun kan fullføre på 2,5 år, og 

at vi samtidig kan ha opptak på GENV igjen til neste år også. Åshild avventer svar fra klinikken for å høre 

om tilpasninger i klinisk praksis kan la seg gjøre for denne studenten.  

• Samarbeid med odontologi 

Siden vi tar opp studenter innenfor tannhelse så burde vi knytte oss opp mot en fagperson på 

odontologi som kan bistå som biveileder/sensor e.l. Åshild tar dette videre. 

• Samarbeidsmidler 

Studentrepesentant Mari lurer på om studenter har søkt om samarbeidsmidler tidligere. PU er ikke kjent 

med dette.  

 

 

 

 


